Please scroll down for the English version.
中央研究院冷凍電子顯微鏡中心
Academia Sinica Cryo-Electron Microscopy Center (ASCEM)
公告（107-03-12）
例行教育訓練課程開課通知 (中文課程) (# 107-03-001):
本次教育訓練課程為初階課程，開課日期為107年04月10日，地點在中研院化學所。即日起開放報名，截止日期為107年04月02日晚間12時止。惟本次僅接受36名學員，額滿即提早結束報名，有意願參加課程的同仁請儘早報名！點我報名
說明:
1. 本次初階課程將著重於蛋白質負染色之檢測及幫助使用者熟捻本中心CEM1 (JEOL JEM-1400)相關之使用及操作。

2. 本中心例行性的教育訓練課程將固定於每個月的第二個星期二開課，內容包括講課與實作(含上機)兩部分，每次為期二至四天不等，分初階、進階及高階課程依序輪流辦理。實作包含grid樣品製備及電顯上機檢測，為一對一至一對多分組教學，每組約需時grid樣品製備及電顯上機檢測各一小時不等，詳細上課時間及地點，請參照線上報名表單，並會另行個別通知。
3. 課程公告將分別於開課日一個月前及兩週前公告，如開課日遇儀器或其他等無法配合之因素，將另擇日進行。報名截止為額滿時，或開課日前一週。如本次課程無人參加，截止日的隔日起本次課程利用之儀器將重新開放給使用者申請利用。
4. 如有任何疑義請洽:林欣樺小姐linhh@gate.sinica.edu.tw 02-2785-5696 ext. 3020。謝謝！
Academia Sinica Cryo-Electron Microscopy Center (ASCEM)
Announcement（2018-03-12）
Regular training course announcement (in Chinese) (# 2018-03-001)
A basic course will be held on April 10, 2018 at Institute of Chemistry Academia Sinica and is now open for registration. The deadline is at midnight (12:00) of April 02, 2018. The number of trainee is limited to 36 people and the registration will be closed earlier once the register quota is full. If you are interested in attending, please click HERE to register as soon as possible!
Course information:
1. This basic course will focus on the protein/complexes negative staining and assist users to be familiar with the relative application and operation of CEM1 (JEOL JEM-1400) at ASCEM.
2. A regular training course will be offered on the 2nd Tuesday of every month. Every course contains a lecture and a hands-on training that will take from two to four days overall. The course is categorized into basic, advanced and high levels. The hands-on training includes grid sample preparation and EM operation, and the trainees will be grouped by "one to one" or "one to multiple". Each group then takes around one hour for grid sample preparation and another one hour for EM operation. The details of location and schedule for the course are notified in the online registration form and will also be sent to every trainee by email.
3. If the dates of a course happen to be on facility maintenance or any other inconvenient occasion, the course will be postponed to another dates. The ending registration is when the limited registers are full or one week prior to the course commencement date. If no one registers before the deadline, then from the next day, the facility reserved for the training course will be re-opened to users for normal experimental use.
4. Any question please contact Ms. Hsin-Hua Lin linhh@gate.sinica.edu.tw 02-2785-5696 ext. 3020. Thank you!
